
 

Detta är en beskrivning varför vi behöver ta ut en nätavgift. 

Först och främst kommer nätavgiften inte att debiteras innan vi börjar lysa 

nätet (det går att ta emot information). Vi beräknar att detta kommer att ske 

andra halvåret 2018. Då har föreningen lånat ca 5 miljoner kronor. Dessa 5 

miljoner är lika med det statliga bidrag på 40% som vi är berättigade till. 

Innan bidraget är utbetalat har vi en årlig kostnad på ca 150 000:-. Dessutom 

tillkommer en avskrivning på 12,5 miljoner delat på 30 år, vilket blir ungefär 

420 000:-. Detta ska delas på alla anslutningar vi har, vilket i dagsläget är ca 

260. 

Lägger man ihop och delar allt detta kommer man fram till en kostnad på 182 

kronor per anslutning per månad. På dessa 182 kronor skall läggas moms. 

Totalsumman blir då 227,50. 

Jag har räknat på 180. Då blir summan 225 kronor. 

Det är lite lågt räknat, men vi kommer att få en viss ersättning från Zitius, som 

är vår KO (KommunikationsOperatör). Vi kan kalla det för hyra av fiber. 

I dagsläget vet jag inte hur mycket vi kommer att få tillbaka, men så fort jag vet 

något klart besked kommer jag att meddela detta. Det innebär att vi på sikt kan 

sänka nätavgiften. 

För er som väljer gruppavtalet blir kostnaden 249 + 225 = 474 kronor per 

månad. För alla övriga blir kostnaden 225 kronor + det val ni gör. 

Med vänlig hälsning/Tord Swedberg Kassör 

 

 


